
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 34 

XXXIV Sesja Rady Gminy Czermin, która odbyła się w dniu 25 lutego 2022 r. w Domu 

Strażaka w Czerminie. 

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Pracownik UG – Katarzyna Pubrat 

 

1. Otwarcie XXXIV Sesji Rady Gminy Czermin 

 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że  w stosunku do pierwotnej wersji zaproszeń przesłanych 

radnym, porządek obrad uległ zmianie w związku z dodaniem punktów dotyczących podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na realizację zadania 

publicznego oraz podjęcia uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin. Po wprowadzeniu 

zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

 



1.Otwarcie XXXIV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mieleckiego na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

realizację zadania publicznego 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2022 

11.Podjęcia uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin 

12.Podjęcie uchwały w sprawie petycji wniesionej przez Fundację im. Nikoli Tesli. 

13. Interpelacje i zapytania radnych 

14. Zakończenie obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 



Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt – od ostatniej sesji wydano następujące zarządzenia: 

- 1/22 w sprawie zmian w budżecie gminy, 

- 2/22 w sprawie ustalenia harmonogramu czynności w postępowaniu rekrutacyjnym i w 

postępowaniu uzupełniającym do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych oraz klas pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Czermin na rok 2022/2023, 

- 3/22 w sprawie przeprowadzenia otwartego konkursu projektów na realizację zadania 

własnego w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sport, 

- 4/22 w sprawie nadania Regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu Gminy Czermin, 

- 5/22 w sprawie powołania komisji konkursowej opiniującej wnioski na realizację zadania 

własnego w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu w 2022 roku. 

Podpisane umowy: 

- udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego – dofinansowanie działalności 

wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego, 

- sporządzenie dokumentacji do aktualizacji ewidencji gruntów i budynków dla działek w 

Szafranowie, 

- termomodernizacja budynku S.P. Trzciana, 

- remont garażu w Domu Strażaka w Trzcianie, 

- udzielenie pożyczki na wyjazd studyjny, 

- 9 umów podpisanych z sołtysami na roznoszenie decyzji podatkowych, 

- 4 umowy podpisane na dofinansowanie LKS i stowarzyszeń, 

- dostawa i montaż drzwi w budynku UG Czermin, 

- dostawa i montaż drzwi do pomieszczeń biurowych UG Czermin. 

Dodatkowo podpisano umowę z fundacją, która chce wynająć Szkołę Podstawową w 

Łysakowie i będzie aplikować o środki zewnętrzne na otwarcie Domu Seniora oraz z firmą 

IMPOST na zamontowanie paczkomatu przy Domu Strażaka w Otałęży. 

 

 



 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej 

do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 

Pani Pubrat odczytała projekt uchwały, informując, że rady sołeckie wydały pozytywne opinie 

do wszystkich nieruchomości wskazanych w projekcie. 

Radny Myjak potwierdził, że rada sołecka z Czermina wydała opinię pozytywną do działki 

położonej w tej miejscowości, budzącej wątpliwości radnych. 

Radny Soboń przedstawił opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu Komisji, która jest 

pozytywna. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXXIV/244/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że istotną kwestią w ustalaniu placu handlowego jest możliwość 

prowadzenia handlu bez uiszczania opłaty targowej. 

Radny Soboń – opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXXIV/245/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Mieleckiego na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej. 

Pan Przewodniczący – uchwała o dofinansowaniu przewozów pasażerskich była podejmowana, 

ale w związku z koniecznością zwiększenia kwoty dofinansowania musimy ją zmienić. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń – opinia ze wspólnego posiedzenia Komisji jest pozytywna. 

Radna Banik – opinia Komisji Budżetu i Finansów jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mieleckiego na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXXIV/246/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

realizację zadania publicznego. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Pan Wójt poprosił o dopisanie w uchwale miejscowości Szafranów, gdyż umówiono się ze 

Starostwem, że zakres robót będzie sięgał do Szafranowa. Udało się wypracować takie 

rozwiązanie i potrzebny jest wkład własny. 



Radny Czaja poprosił o uwzględnienie przy remoncie tej drogi wybitej dziury w betonie na 

przepuście koło lasku. 

Pan Wójt – zgłoszę tą sugestię dyrektorowi. 

Radna Banik – opinia Komisji budżetowej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

realizację zadania publicznego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXXIV/247/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Czermin na rok 2022. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały, informując jednocześnie, że nowością Programu jest 

uwzględnienie uzależnień behawioralnych, które szczegółowo były omawiane na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. 

Radny Soboń- opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Czermin na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 



Uchwała Nr XXXIV/248/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Myjak – nadwyżka budżetowa sfinansuje nam wskazany w uchwale budżetowej deficyt. 

Radna Banik przekazała opinię z posiedzenia Komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXXIV/249/2022 – jak załącznik do protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin na rok 2022. 

Pan Skarbnik – w związku z wprowadzeniem przychodów musimy zmienić WPF. 

Odczytał projekt uchwały. 

Radna Banik – opinia Komisji budżetowej jest pozytywna. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 



Uchwała Nr XXXIV/250/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie petycji wniesionej przez Fundację im. Nikoli Tesli. 

Radny Kiełbasa przedstawił opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja wnioskuje o 

uznanie wniesionej petycji za niezasługującą na pozytywne rozpatrzenie. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie petycji wniesionej przez Fundację im. Nikoli Tesli.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXXIV/251/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Myjak – w sprawie sytuacji na wschodniej granicy. – Czy coś dotarło go gminy? 

Pan Wójt poinformował o odbytej konferencji z Wojewodą Podkarpackim. Wytycznych dla 

gminy Czermin nie było. Nie mamy instrukcji ani informacji odnośnie przyjmowania 

uchodźców. Były telefony do straży o budynki - Domy Strażaka, ale zarządcą tych budynków 

jest Gmina. Jeżeli będą jakieś informacje, będziemy przekazywać czy to drogą mailową, na 

stronie internetowej gminy, czy przez zwołanie nadzwyczajnej sesji. 

Radna Banik podziękowała za wykonanie serc na nakrętki. Zapytała, kto jest sponsorem. 

Stwierdziła, że jednak były one potrzebne. W imieniu mieszkańców zapytała o sprawę 

internetu i rozlewiska na Budach. 

Pan Wójt poinformował, że serca zamontowano w dniu św. Walentego i zamontowane zostały 

koło urzędu gminy i koło szkoły w Trzcianie. Serca wykonała firma MERITUM z Ziempniowa, 

nieodpłatnie. Podziękował panu Sebastianowi Leś za ten dar serca. Środki uzyskane przekazane 

zostaną mieszkańcowi naszej gminy. W kwestii światłowodu – jest skończony i gotowy do 

podłączenia, ale w związku z tym, że firma ma rozpoczętych dużo robót, brakuje ludzi, aby 

wykonać to zadanie do końca. Mamy obiecane, że jak tylko będą możliwości, będą to robić. Są 

naciski, ale ograniczenia kadrowe ich blokują. Obiecał, że dalej będzie naciskał, co nie oznacza, 

żeby mieszkańcy też nie zgłaszali im swoich potrzeb. Projekt ten powstał, aby zabezpieczyć 

„białe plamy.” 

W sprawie rozlewiska – jedna ze stron złożyła wniosek o przeprowadzenie postępowania 

wodno-prawnego, które jest procedowane długo. Muszą być zgromadzone różne dokumenty, aby 



można było wydać decyzję. Trzeba wysłuchać świadków, zebrać dowody, jak w postępowaniu 

administracyjnym. 

Radny Czaja wyraził pozytywną opinię w kwestii pomysłu z zamontowaniem serduszek oraz 

pozytywnie ocenił wygląd Urzędu Gminy po przeprowadzonym remoncie. Dołączył się do 

podziękowań kierowanych do Firmy MERITUM. 

Radny Żelazko – w sprawie rozlewiska w Trzcianie. 

Pan Wójt – to temat spółki wodnej,  podobnie jak w Łysakowie na Brniku. Zgłosiłem do Wód 

Polskich. 

Radny Soboń – w sprawie biogazowni. 

Pan Wójt – procedura środowiskowa toczy się już kilka lat. Postępowanie administracyjne 

zmierza do zakończenia procedury środowiskowej tego przedsięwzięcia.. Temat zmierza ku 

końcowi i decyzja środowiskowa będzie pozytywna. 

14. Zakończenie obrad 

Pan Przewodniczący zakończył obrady XXXIV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


